
Inspraak Erotisch Centrum 
 
 
Beste stadsdeelcommissie 
 
Mijn naam is Brecht van Beers. Allereerst dank ik u voor de gelegenheid om in te spreken. Ik 
doe dit vanavond als betrokken Amsterdammer. Op 12 april bij de hoorzitting voor 
deskundigen, belangengroepen en andere genodigden zal ik ook van de partij zijn en dan 
spreek ik in als voorzitter van de Vereniging Vrienden van het Beatrixpark. 
 
De eerste vraag die het gemeentebestuur aan het Stadsdeel stelt is welke zorgen zij het 
College willen meegeven over de mogelijke komst van een Erotisch Centrum.  
 
De belangrijkste zorg die ik heb, is dat het Erotisch Centrum geen oplossing vormt voor het 
probleem. Het belangrijkste probleem is dat het Wallengebied onleefbaar is door de 
drommen toeristen, die zich vaak misdragen. Dit wil het college indammen. Bijkomend 
probleem is dat door deze drukte, sekswerkers belemmerd worden in hun werk. Als 
betrokken Amsterdammer ben ik er zeer voor dat deze problemen worden aangepakt.  
 
Er zijn nu 250 ramen op de Wallen. Daarvan wil het college er 100 verplaatsen naar het 
erotisch centrum. Hiermee wordt het belangrijkste probleem van de drommen toeristen 
echter niet opgelost. Deze komen immers voor het overgrote deel alleen maar kijken naar de 
raamwerkers en of het er nu 250 of 150 zijn, ze komen toch wel.  
 
Stelt u eens voor dat Venetië, dat ook met een enorme toename van toerisme te maken 
heeft, de helft van de gondels naar een kanaal in een buitenwijk verplaatst. Denkt u dan echt 
dat het Piazza San Marco rustiger wordt? Ik denk het niet.  
 
Wel creëert een grootschalig Erotisch Centrum in een woonbuurt allerlei problemen. Een 
grote toename van bezoekers aan een al drukke plek in Amsterdam Zuid en daarnaast alle 
zorgen over criminaliteit, onveiligheid en overlast in de omgeving.  
 
Ik voorzie dat Amsterdam op deze manier geen probleem oplost, maar juist een nieuw 
probleem erbij krijgt. 
 
Om de sekswerkers tegemoet te komen, kunnen op verschillende plekken in de stad 
kleinschaliger voorzieningen met ramen gecreëerd worden.  
 
Het massatoerisme zal met een pakket aan maatregelen ingeperkt moeten worden. Drink- 
en blowverbod, hogere kosten zodat de zuip-en blow toeristen worden ontmoedigd en 
wellicht beperken van de toegang tot het Wallengebied. Het zal niet makkelijk zijn, maar een 
Eritisch Centrum gaat de oplossing in elk geval niet bieden.  
 
Dank u wel.  
 
 
 
 


